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Drogie Koleżanki i Koledzy Radni 

Szanowny Panie Burmistrzu 

Wpłynęło do mnie 5 projektów uchwał RM, które powinniśmy w najbliższym czasie rozpatrzyć. Są to: 

 

1. Regulamin utrzymania czystości i porządku Miasta 
2. Sposobu i zakresu odbierania odpadów komunalnych 
3. Ustalenia strefy płatnego parkowania (SPP) 
4. Ustalenia zasad wynajmowania lokali będących w zasobach Miasta 
5. Udzielania dotacji w ramach zadania „Podkowa zwalcza smog” 

 

Z mojej wiedzy wynika, że część uchwał posiada już stanowisko właściwych komisji ale uprzejmie 
proszę Przewodniczących Komisji o informację, że ich rekomendacje nie uległy zmianie. 

Także uprzejmie proszę KGiR oraz KSS o reasumpcję i stanowisk a Państwa Radnych o ewentualną 
dyskusję e-mailową. 

Uwagi uprzejmie proszę o wysyłanie na adres radamiasta@podkowalesna.pl zaś Beata Krupa roześle 
Wasze stanowiska do wszystkich Radnych. Uważam, że nasza dyskusja powinna odbywać się za 
pośrednictwem Biura Rady. Tym sposobem poszczególne Wasze będą mogły stać się ewentualnym 
załącznikiem do protokołu z posiedzenia Rady na której siłą rzeczy dyskusja jest w obecnej sytuacji 
utrudniona. 

Posiedzenie Rady Miasta przewiduję w połowie maja ale szczegóły przekażę za kilka dni. 

 

Prośba do Pana Burmistrza 

Jak to było już sygnalizowane na posiedzenia Rady, uzasadnienia do projektów uchwał budzą 
uzasadnione obiekcje gdyż nie uzasadniają dlaczego warto/ należy podjąć daną uchwałę – w mojej 
ocenie, nie potrzebne jest Radzie opisywanie w uzasadnieniu, że uchwała jest zgodna z prawem; do 
tego wystarcza mi parafa Radcy prawnego na projekcie uchwały.  

Mnie jako Przewodniczącego odpowiedzialnego za organizację pracy Rady Miasta, a także Radnego 
interesują trzy kwestie: 

a. Dlaczego taką uchwałę trzeba pojąć 
b. Jaki będzie wpływ podjętej uchwały na życie/finanse/logistykę i funkcjonowanie Miasta 
c. Co ta uchwała zmienia w życiu Mieszkańców, których indywidualnie dotknie regulacja w 

ramach podjętej uchwały. 

Zatem uprzejma prośba do Pana Burmistrza o rozszerzenie uzasadnień do uchwał dotyczących: 

 Regulaminu utrzymania czystości i porządku Miasta 
 Sposobu i zakresu odbierania odpadów komunalnych 
 Ustalenia zasad wynajmowania lokali będących w zasobach Miasta 

Pozdrawiam  
Michał Gołąb 


